

商务英语口语900句:第336-340句 PDF转换可能丢失图片或格式，建议阅读原文

https://www.100test.com/kao_ti2020/497/2021_2022__E5_95_86_E5_8A_A1_E8_8B_B1_E8_c85_497147.htm

336.We have accepted your order of June 10th for 300 typewriters. 337.We acknowledge your order of May 5th for 100 units motorcycle P180. 338.We have decided to accept your order in spite of the current shortage of the goods. 339.We have now decided to supply you with all the parts as itemized in your order and are going to apply to the government agencies concerned for export license. 340.We thank you for your order of May 20th and now supply you with 2,000 ties No.235. 翻译

：我方已接受贵方6月10日关于300台打字机的订单。我方接受你方5月5日100台P180的摩托车的订单尽管现在供应非常紧张，但我方还是接受你方的订单。我方现决定向贵方提供贵方所订购的所有部件并准备向政府有关部门申请出口许可证。感谢贵方5月20日的订单，现向贵方提供编号为235的领带2,000条。 100Test 下载频道开通，各类考试题目直接下载。详细请访问 www.100test.com